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استاندار ایلام:
امور مربوط به مراسم پیاده روی 
اربعین را باید به مردم واگذار کنیم

سپهرغرب، گروه خبر: استاندار ایلام گفت: مراسم 
اربعین می بایست مردمی برگزار شود و امور مرتبط با 

آن را به مردم واگذار کنیم.
قاســم سلیمانی دشتکی روز گذشــته در نشست ستاد 
اربعین اســتان کــه با حضور نماینده ولی فقیه در اســتان 
و امام جمعه ایلام در اســتانداری برگزار شــد، اظهار کرد: 
راهپیمایی عظیم اربعین مهم ترین رویداد در اســتان است 

که بایست با تمام توان به موضوع آن پرداخته شود.
وی با اشــاره به اینکه در سال گذشته از سه مرز رسمی 
کشور، 65 درصد تردد زوار از مهران انجام شده است، افزود: 
در وهله نخست می بایست مشکلات و نواقص سال گذشته 
ازجمله موضوع ترافیک و قفل شدن پایانه برکت که پارسال 

اتفاق افتاد امسال برطرف شود.
استاندار ایلام مقوله مربوط به کاپیتاژ را یادآوری و تأکید 
کــرد: مباحث فنی و تخصصی کاپیتاژ و هماهنگی های بین 
دو کشور از هم اکنون پیگیری و با تفاهم دو کشور به نحوی 
مدیریت شود که مشکلات سال گذشته در اربعین پیش رو 

حادث نشود.
موضوع تخصیص ارز زائران اربعین، فعال شــدن ســتاد 
اربعین و اســتقرار آن در مرز مهران، کاروانی شــدن اعزام 
زائــران، مورد نظر و تأکید اســتاندار ایلام بــود که در این 
خصوص، گفــت: برای ســاماندهی بهتر موکب هــا، برای 
ســاماندهی بهتر موکب ها چون ســال گذشــته به صورت 

مجتمع برگزار شوند.
سلیمانی دشــتکی عنوان کرد: یک قسمت امور اربعین 
مربوط به زیرســاخت ها و کار عمرانی است و مسؤولان این 

حوزه تمهیدات لازم را در نظر بگیرند.
وی مردمی بودن مراسم اربعین را یادآوری و خاطرنشان 
کرد: مراســم اربعین می بایســت مردمی برگزار شود و امور 

مرتبط با آن را به مردم واگذار کنیم.

مدیرکل تعزیرات حکومتی ایلام خبر داد:
نظارت بر خرید و فروش گندم مازاد 

کشاورزان در استان
سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل تعزیرات حکومتی 
ایــلام از نظارت بر خریــد و فروش گنــدم مازاد 
کشــاورزان برای جلوگیری از خروج این محصول از 

استان خبر داد.
نعمت الله بیرانوند اظهار کــرد: در زمینه خرید و فروش 
گندم مازاد کشاورزان، گشت های تعزیرات نظارت جدی در 

استان خواهند داشت.
وی تصریح کــرد: خرید و فروش گندم و اقدام به خارج 
کردن گندم تولیدی اســتان ممنوع اســت، در حال حاضر 
گندم کشاورزان خرید تضمینی می شود و مراکز مجاز خرید 

دولتی نیز در استان وجود دارد.
مدیــرکل تعزیــرات حکومتی ایــلام افــزود: خریدار و 
فروشنده ای که قصد دارند از مراکز استان و شهرستان های 
تابعه گندم خــارج کنند به موجب ماده 17 قانون تعزیرات 

حکومتی، مورد پیگرد تعزیرات قرار می گیرند.
بیرانوند خاطرنشــان کــرد: توصیه قانونــی تعزیرات به 
تولیدکنندگان گندم این اســت که گندم را با نرخ تضمینی 
به مراکز مجاز دولتی تحویــل دهند که با قاچاقچی گندم 

اشتباه گرفته نشوند.

مدیرکل میراث فرهنگی ایلام:
زیرساخت های گردشگری 

»زنجیره علیا« توسعه پیدا می کند

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل میراث فرهنگی 
ایلام گفت: زیرســاخت های گردشــگری روستای 
هدف گردشگری »زنجیره علیا« در ایلام توسعه پیدا 

می کند.
عبدالمالک شــنبه زاده اظهار کرد: روستای زنجیره علیا 
یکی از روســتاهای هدف گردشــگری در استان است، این 
روستا قابلیت های بی شمار طبیعی و تاریخی دارد، اما ازنظر 

زیرساخت های گردشگری مشکلات زیادی دارد.
وی افزود: آثار باســتانی زیادی در این روســتا به ثبت 
ملی رسیده که ســالانه گردشگران زیادی را به خود جذب 
می کند، این روستا دارای هفت اثر ثبت شده در فهرست آثار 

ملی کشور و دارای سه خانه بوم گردی است.
شــنبه زاده از جذب اعتبارات ویژه برای توسعه و تجهیز 
زیرســاخت های گردشگری در این روستا خبر داد و تصریح 
کرد: از محل اعتبارات ملی یک ردیف ویژه برای این منطقه 

در نظر گرفته شده است.
مدیرکل میراث فرهنگی ایلام اضافه کرد: امســال 200 
میلیون تومــان به صورت نقدی برای زیرســاخت های این 

منطقه اختصاص داده شده است.
وی ادامــه داد: محلی برای نمایش محصولات ســنتی 
روســتا در نظر گرفته شــده که ظرف چنــد روز آینده با 
کمک دهیاری و شــورای روستا نصب خواهد شد تا بتوانیم 

محصولات این روستا را معرفی کنیم.
شــنبه زاده خاطرنشــان کــرد: اجــرای طرح توســعه 
زیرساخت های گردشگری این روستا قرار است در روزهای 

آینده انجام شود.

خبــر

فرمانده انتظامی کردستان خبر داد:
کشف 257 کیلوگرم مواد مخدر 

طی 50 روز گذشته در استان

سپهرغرب، گروه خبر: فرمانده انتظامی کردستان 
گفــت: در 50 روز گذشــته از اول فروردیــن تا 20 
اردیبهشــت ماه درمجموع 257 کیلوگرم مواد مخدر 

در این استان کشف شده است.
ســردار علی آزادی روز گذشــته، اظهار کرد: بیشتر این 
کشــفیات ماده مخدر تریاک بود و میزان این کشفیات در 
مقایســه با مدت مشابه سال گذشــته 120 درصد افزایش 

یافته است.
وی اضافه کــرد: در این مدت 755 نفر معتاد متجاهر از 
خیابان های شهر جمع آوری شده اند که نسبت به سال قبل 

29 درصد افزایش داشت.
ســردار آزادی افزود: باید اقدامات پیشــگیری در حوزه 
اعتیاد در جامعه نهادینه شــود و از دســتگاه های مختلف 
به ویژه فرهنگــی می خواهیم که در ایــن ارتباط به پلیس 

کمک کنند.
فرمانده انتظامی کردســتان با اشاره به اینکه بسیاری از 
جرائم به ویژه جرائم خُرد به اعتیاد ختم می شود، خاطرنشان 
کــرد: اقدامات مقابلــه ای پلیس با مواد مخــدر و اعتیاد از 

خواسته های مردم و اولویت های پلیس است.

ماموستا خالدی:
مسؤولان کردستان به جای برگزاری 
برنامه های رقص و پایکوبی به فکر 
رفع تنگناهای اقتصادی مردم باشند

ســپهرغرب، گروه خبر: امام جمعه موقت سنندج 
گفت: مسؤولان به جای برگزاری مراسم های بی ارزش 
و برنامه های رقــص و پایکوبی، به فکر رفع تنگناهای 

معیشتی و اقتصادی مردم باشند.
ماموســتا معروف خالدی با انتقاد از برگزاری مراسم ها و 
برنامه های رقص و پایکوبی برخی اداره های اســتان در این 
شــرایط نامناســب اقتصادی، اظهار کرد: مسؤولان به جای 
این گونه برنامه های جانبی و بی ارزش، به فکر رفع تنگناهای 

معیشتی و اقتصادی مردم باشند.
وی با بیان اینکه نحــوه هزینه کردن برخی ادار ه ها برای 
برگزاری مراســم های بــدون خروجی، قابل قبول نیســت، 
افزود: باید در شــرایط کنونی اقتصادی، اولویت مســؤولان 
حل مشکلات اقتصادی و معیشــتی باشد نه »هه لپه رکی« 
و موســیقی، چراکه بســیاری از مردم نیازمند و محتاج نان 

شب هستند.
امام جمعه موقت ســنندج تصریح کرد: از دیدگاه اسلام 
نیز برگزاری مراسم شادی بر اساس مبانی و موازین اسلامی 
و شرعی و به طوریکه شأن، منزلت و کرامت انسان زیر سؤال 
نرود، مشکلی ندارد، اما برگزاری برنامه های میلیونی به بهانه 
شادی مردم در این شرایط اقتصادی نامناسب کشور صحیح 

نیست.
وی بــا بیان اینکــه برگزاری برنامه های رقص با شــکم 
خالی دردی از مشــکلات مردم دوا نمی کنــد، اذعان کرد: 
مســؤولان در مرحله نخست، مشکل معیشت مردم و گرانی 
را حل کنند، ســپس به فکر این برنامه ها باشند تا دیگر قشر 
مســتضعف جامعه دغدغه نان شب نداشته باشد و آنان نیز 

سهیم باشند.
ماموســتا خالدی تأکید کرد: مسؤولان به جای برگزاری 
برنامه هــای غیراولویــت دار، حقایــق معیشــت و وضعیت 
اقتصادی مــردم را درک کنند و تمام همــت خود را برای 

خدمتگزاری به مردم به  کار گیرند.

به دنبال اهدای اشیای تاریخی سه هزار ساله
 به میراث فرهنگی؛

معاون رئیس جمهور از شهروند 
وظیفه شناس بانه ای قدردانی کرد

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس ســازمان میراث 
فرهنگی کشــور به دنبال اهدای اشیای تاریخی سه 
هزار ساله توسط یک شهروند وظیفه شناس و فرهنگ 
دوســت بانه ای به سازمان میراث فرهنگی بانه از وی 

قدردانی کرد.
به گــزارش ســپهرغرب نقــل از روابط عمومــی اداره 
کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری استان 
کردستان، یک شــهروند بانه ای 9 قلم شیء تاریخی مربوط 
به حدود ســه هزار سال پیش را که کشــاورزان منطقه در 
حین شــخم زنی زمین و یا به صورت اتفاقی بدســت آورده 
بودند جمــع آوری کرده و با حضور در اداره میراث فرهنگی 

شهرستان بانه آنها را تحویل داد.
معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشگری کشــور نیز در پیامی از اقدام 
ارزنده و فرهنگی شــهروند بانه ای در زمینه اهدای اشــیای 
تاریخی به اداره میراث فرهنگی این شهرستان قدردانی کرد.
گفتنی اســت در پیام علی اصغر مونســان آمده اســت: 
»تحویل و اهدای 9 قلم اشــیای تاریخی ارزشمند متعلق به 
سه هزار سال پیش از سوی شهروند بانه ای، اقدامی ستودنی 
و تحســین برانگیز اســت که باید به عنوان الگویی ارزنده و 

آموزنده به همگان معرفی شود«.
در ادامه این پیام آمده اســت: »اینجانب ضمن قدردانی 
از این شــهروند وظیفه شــناس و فرهنگ دوست، امیدوارم 
فرهنگ مشــارکت مردمی در پیشگیری از تهدید و تخریب 
آثار تاریخی و فرهنگی و صیانت از این داشــته های ملی به 

امری همگانی تبدیل شود.

خبــر

خبر

نماینده مردم مریوان در مجلس شورای اسلامی:

دلیل بی توجهی  به راه های کردستان 
بی کفایتی مسؤولان است یا مهم نبودن جان مردم؟

ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده مردم 
مریوان و ســروآباد در مجلس شــورای 
اسلامی با اشــاره به آمار قربانیان تصادف 

در 48 ســاعت گذشــته، گفــت: دلیل 
به وضعیت راه های  بی توجهی های گذشته 
یا  بوده  مســؤولان  بی کفایتی  کردستان 
مهــم نبودن جان مــردم؟ باوجود اینکه 
در  ما  پیگیری  و  تذکــرات  پرتکرارترین 
مورد وضعیت جاده ای بوده، هنوز اقدامات 

درخوری صورت نگرفته است.
منصور مرادی در جلسه علنی مجلس شورای 
اسلامی در تذکری شفاهی، اظهار کرد: از طرف 
تمامی مســؤولان مربوطه به علت داغی که بر 
مردم شریف سروآباد و مریوان رفته عذرخواهی 
می کنم. سال هاســت که فریاد می کشــیم که 
جاده های ما تبدیل به قتلگاه شــده، از خداوند 
طلب دارم که مسؤولان اصلی که به حرف های 

ما گــوش نمی کنند را نبخشــد؛ چراکه به این 
شکل موجب شرمندگی ما را فراهم می کنند.

وی بــا بیان اینکــه رئیس جمهور و وزیر راه 
و شهرســازی باید شــرمنده مردم این منطقه 
باشند، افزود: می خواهم از فرصت استفاده کنم 
و به مردم بگویم که از شــرایط اقتصادی خبر 
داریم و به خاطر این وضعیت از تمام تلاش های 
خود اســتفاده می کنیم. ان شــاءالله در ســایه 
منویات مقام معظم رهبری و تلاش مســؤولان 
این اتفاقات مدیریت شــود و آوازه عزت ایران 

برخواهد گشت.
نماینده مردم سروآباد و مریوان در مجلس، 
خطــاب بــه رئیس جمهــور بیان کــرد: دلیل 
بی توجهی هــای گذشــته به وضعیــت راه های 

کردســتان بی کفایتی مســؤولان بوده یا مهم 
نبودن جان مردم؟ باوجــود اینکه پرتکرارترین 
تذکــرات و پیگیری های مــا در مورد وضعیت 
جاده ای بوده، هنــوز اقدامات درخوری صورت 

نگرفته است.
وی با اشــاره به آمار قربانیان تصادف در 48 
ســاعت گذشته، خاطرنشــان کرد: هفت تن از 
این کشــته ها مریوان و سروآبادی هستند؛ چرا 
با جان مردم بازی می کنیــد؟ آیا این وضعیت 
شایســته انقلاب اسلامی اســت؟ وضعیت در 
حدی اســت که انتقــال بیماران با ماشــین با 
هزاران مشکل مواجهه است. خبر دارید که بعد 
از 9 ماه هنوز مدیرکل راه و شهرســازی استان 

تعیین نشده است؟

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی کردستان:

4 هزار میلیارد ریال برای دفع فاضلاب روستاهای استان نیاز است
ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب روستایی کردستان 
گفت: برای دفع بهداشــتی فاضلاب 430 
حدود  استان  ســدهای  حاشیه  روستای 

چهار هزار میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
صدیق محمدزاده روز گذشــته، اظهار کرد: 
در حال حاضر فاضلاب 430 روستا وارد 16 سد 
کردستان می شــود که باید برای رفع بهداشتی 

آن اقدام کرد.
وی تصریح کرد: بــا توجه به کمبود اعتبار، 
اولویــت را بــر تصفیه فاضلاب پنج روســتای 

حاشیه کاسه سدها قرار دادیم که امیدواریم در 
سفر آتی ریاست جمهور به کردستان اعتبار لازم 

در این بخش را جذب کنیم.
مدیرعامل شــرکت آبفار کردســتان با بیان 
اینکه فاضلاب 50 روســتا وارد ســد قشــلاق 
سنندج می شــود، افزود: اغلب این روستاها به 
دلیل فاصله زیادشــان با ســد قشلاق، خطری 
ازلحــاظ آلودگی شــدید آب ندارنــد اما دفع 
بهداشــتی و تصفیه فاضلاب روســتای سراب 

قامیش در دستور کار است.
بــودن  انعقــاد  حــال  در  از  محمــدزاده 

موافقت نامه ای با شــرکت پیمانکار برای ایجاد 
تصفیه خانه فاضلاب در روستای سراب قامیش 
خبــر داد و یــادآوری کرد: در صــورت تأمین 
اعتبار تلاش می شود در کمترین زمان، عملیات 

ساخت این تصفیه خانه آغاز شود.
وی میــزان اعتبار مــورد نیاز بــرای دفع 
بهداشتی روستای سراب قامیش را 40 میلیارد 
ریال اعلام کــرد و افزود: ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی اســتان وعده تخصیص 12 میلیارد 

ریال برای آغاز این کار را داده است.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب روستایی 

کردســتان به ورود فاضلاب 19 روســتا به سد 
چراغ ویس سقز نیز اشــاره و خاطرنشان کرد: 
باوجود مکاتبات با شرکت آب منطقه ای مبنی 
بــر پیش بینی اعتبــار برای تصفیــه فاضلاب 
روســتاهای بالادســت ســدهای تازه احداث، 

اقدامی در این زمینه صورت نگرفته است.
گفتنی اســت؛ در حال حاضــر یک هزار و 
6 روســتا زیر پوشــش خدمات شــرکت آبفار 
کردســتان قرار دارند، 530 روســتا از خدمات 
این شرکت بی بهره بوده و 167 روستا نیز فاقد 

تأسیسات آب رسانی هستند.

معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت سازمان صمت کردستان:

حجم مبادلات تجاری در استان سال گذشته 12 درصد افزایش یافت
ســپهرغرب، گروه خبــر: معاون امور 
بازرگانی و توسعه تجارت سازمان صنعت، 
معدن و تجارت کردســتان از افزایش 12 
درصدی حجم مبادلات تجارت خارجی در 
سال گذشته نسبت به مدت مشابه آن در 

سال 96 خبر داد.
اظهار کرد:  روز گذشــته،  بختیار خلیقی 
اســتان  خارجی  تجارت  مبادلات  کل  حجم 
در ســال گذشــته چهار میلیون و 14 هزار 
تـُـن کالا به ارزش 6 میلیارد و 869 میلیون 

بود. دلار 
وی اضافه کــرد: کل حجم مبادلات تجارت 
خارجی استان سال گذشته در مقایسه با مدت 
مشابه ســال قبل به لحاظ وزنی چهار درصد و 
ازنظر ارزش ارزی نیز 12 درصد افزایش یافت.

معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت سازمان 
صنعت، معدن و تجارت کردستان ادامه داد: کل 
صادرات استان سال گذشته یک میلیون و 974 
هزار تنُ بــه ارزش یک میلیارد و 984 میلیون 

دلار بوده است.

خلیقی یادآوری کرد: میزان صادرات ســال 
گذشته استان در مقایسه با مدت مشابه آن در 
سال 96، ازلحاظ وزنی 42 درصد و ازنظر ارزش 

دلاری 85 درصد رشد داشت.
وی میزان واردات کالا در 12 ماهه سال 97 

از مرزهای اســتان را 14 هزار تن اعلام کرد و 
گفــت: ارزش کالاهای وارداتی 46 میلیون دلار 
بود که نســبت به مدت مشــابه در سال ماقبل 
آن ازنظر وزنی 79 درصد و ازلحاظ ارزشی 34 

درصد کاهش یافت.

معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت سازمان 
صنعت، معدن و تجارت کردستان تصریح کرد: 
دو میلیون و 27 هــزار تنُ کالا به ارزش چهار 
میلیارد و 839 میلیون دلار کالا ســال گذشته 

در استان ترانزیت شده است.
خلیقی تأکید کرد: تزانزیت کالا در سال 97 
نســبت به 96 ازنظر وزنی 16 درصد و ازلحاظ 

ارزشی سه درصد کاهش پیدا کرد.
گفتنی اســت؛ مرز رســمی باشماق مریوان 
در کردستان یکی از مهم ترین مرزهای رسمی 
زمینی ایران با اقلیم کردســتان عراق به شمار 

می آید.
گمرکات استان کردستان با شعبه های فعال 
در سنندج، باشــماق مریوان، سیرانبند بانه به 
فعالان اقتصادی، خدمات گمرکی ارائه می کند.

گمــرک ســیرانبند و باشــماق از مرزهای 
گمرکی فعال رسمی و بین المللی استان هستند 
و گمرک مریــوان در زمینه ترانزیت، صادرات، 
امور مســافری و مقدار قابل توجهی در بخش 

واردات فعال است.

چرایی تعطیلی کارخانه نورد ایوان
از  ماه  دو  خبــر:  گروه  ســپهرغرب، 
ایوان می گذرد و  تعطیلی کارخانه نــورد 
در ایــن میان، کارگران بســیاری از کار 
بیکار شده و تاکنون بیمه بیکاری خود را 

دریافت نکرده اند.
عملیات اجرایی کارخانه نورد ایوان به عنوان 
یکــی از بزرگ ترین کارخانه های اســتان ایلام 
از ســال 90 آغــاز شــد و اکنــون بزرگ ترین 
تولیدکننــده انواع میلگرد آجــدار فولادی در 
منطقه غرب کشور، با ظرفیت تولید 150 هزار 
تن و تولید شــمش به ظرفیــت 200 هزار تن 
سالانه منشأ ایجاد تحول اساسی در بخش بازار 
مصالح ســاختمانی به ویژه آهن آلات در استان 

شده است.
اما حدود دو ماه است که بر اساس شنیده ها 
به دلیل اختلاف بین ســهامداران تعطیل و 50 
کارگر از کار بیکار شده و تاکنون بیمه بیکاری 

خود را دریافت نکرده اند.
فــاز دوم این کارخانــه نیز بــا 80 درصد 
پیشــرفت فیزیکی پس از بهره بــرداری زمینه 
اشــتغال 500 نفــر را به طور مســتقیم فراهم 
می کند کــه متأســفانه اکنون بــه دلیل این 

اختلافات تعطیل شده است.
فرماندار ایوان در این خصوص، گفت: دلیل 
تعطیلی این کارخانه اختلاف بین ســهامداران 
اســت و نارسایی از ســوی فرمانداری، سازمان 

صنعــت و معــدن و اداره تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی نیست.

امیدعلی ســبزی تصریح کرد: هم اکنون نیز 
در حال پیگیری این موضوع برای رفع مشکل و 

ایجاد تفاهم بین شرکا هستیم.
وی در خصوص افراد بیکارشده این کارخانه 
نیــز، عنوان کرد: این افراد به اداره تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی برای دریافت بیمه بیکاری معرفی 
شده اند و در کوتاه ترین زمان حق و حقوق خود 

را دریافت می کنند.
رئیــس صنعت، معدن و تجــارت ایوان نیز 
در ایــن خصــوص، گفت: ایــن کارخانه بعد از 
تعطیلات نوروز رســماً تعطیل شد و هیچ گونه 

فعالیتی نداشته است.
علی آقابابایی اضافه کرد: کارخانه نورد ایوان 
از مراکز بزرگ تولیدی در ســطح شهرســتان 
اســت که علاوه بــر منطقه، نیاز اســتان های 

هم جوار را نیز تأمین می کند.
وی یادآوری کرد: اختلاف بین شرکا زمینه 
تعطیلــی کارخانه را فراهم کرده و پیگیری های 
حقوقی آن توسط نماینده این کارخانه در حال 

انجام است.
آقابابایــی تأکیــد کرد: ســازمان صنعت، 
معدن و تجــارت به عنوان مدافــع واحدهای 
صنعتــی در حد توان برای رفع این مشــکل 

می کند. همکاری 

مدیرعامــل کارخانــه نــورد ایــوان امــا 
گله منــد از بی توجهی مســؤولان به تعطیلی 
این کارخانه، گفت: دو ســال از مشــکل این 
کارخانــه می گذرد کــه در این مــدت قول 
مســاعد برای کمک داده شــد، اما هم اکنون 
پس از تعطیلی آن نیز هیچ مســؤولی به این 

نکرده است. توجه  مشکل 
محمــد عبدی اذعــان کرد: ایــن کارخانه 
به عنوان بزرگ ترین کارخانه اســتان در دو فاز 
با سرمایه گذاری 500 میلیارد تومان، سهم قابل 
توجهی در اشتغال دارد اما متأسفانه همچنان با 

مشکلاتی دست به گریبان است.
وی تأکیــد کــرد: اگرچــه مشــکل بیــن 
ســهامداران اســت اما آیا ایــن کارخانه ارزش 
رایزنی و مســاعدت مســؤولان را ندارد چراکه 
به دلیــل همین بی توجهی کارگران بســیاری 

خانه نشین شده اند.
عبدی ادامه داد: این کارخانه دارای حمایت 
قضائی بــوده و مشــکل به گونه ای اســت که 
مســؤولان به راحتی می توانند مداخله و آن را 

رفع کنند.
مدیرعامــل کارخانه نورد ایوان با بیان اینکه 
هیچ بدهی معوقی به کارگــران نداریم، عنوان 
کرد: از عمده مشــکلات بین ســهامداران این 
کارخانه افزایش ســرمایه، جــذب نقدینگی و 
سرمایه گذار جدید اســت که با ورود مسؤولان 

رفع خواهد شد.
وی یادآوری کرد: فاز نخست این کارخانه با 
سرمایه گذاری 200 میلیارد تومان و فاز دوم آن 
نیز با ســرمایه گذاری 300 میلیارد تومان باعث 
اشتغال 500 نفر به صورت مستقیم و یک هزار 

نفر به صورت غیر مستقیم می شود.
رئیس تعاون، کار و رفاه اجتماعی ایوان نیز 
در ایــن خصوص گفت: ایــن کارخانه به دلیل 
اختلاف بین ســهامداران و اعضای هیئت مدیره 

صورت تعطیل شده است.
خصــوص  در  منصوری مقــدم  منصــور 
کارگــران بیکار شــده این کارخانــه، اظهار 
کرد: تمــام افرادی که حداقل 6 ماه ســابقه 
پرداخت حق بیمه در زمان اشــتغال داشــته 
باشــند، مشــمول قانــون کار هســتند و در 
صورت غیرارادی بــودن بیکاری، می توانند از 

استفاده کنند. این مقرری 
وی خاطرنشــان کرد: تاکنون 48 کارگر به 
ایــن اداره مراجعــه کرده و برای آنــان پرونده 
بیکاری تشکیل شده و برای دریافت مقرری به 

تأمین اجتماعی معرفی شده  اند.
منصوری مقدم در پایان گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا، اضافه کرد: با توجــه به اینکه حقوق این 
افراد پانزدهم هر ماه پرداخت می شود در همین 
تاریخ بیمه بیــکاری خود را تا زمان اشــتغال 

مجدد دریافت خواهند کرد.

استاندار کردستان:

منابع حاصل از بیمه روستائیان در استان سرمایه گذاری شود
اســتاندار  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
تدابیری  بایــد  کرد:  تأکید  کردســتان 
اندیشــیده شــود تا حق بیمــه ای که 
روستائیان کردســتانی پرداخت می کنند 

مجدداً در استان سرمایه گذاری شود.
بهمن مرادنیا در نخستین جلسه راهبردی 
بیمه اجتماعی روستائیان، کشاورزان و عشایر 
استان کردســتان، اظهار کرد: در طول سال 
مبالغی از بیمه شــدگان روســتایی بابت حق 
بیمه اخــذ و دولت نیز دو برابــر آن مبلغ را 
کمک می کنــد که در یــک جمع بندی رقم 
کلانی محسوب و به صندوق بیمه روستائیان 
واریــز و در جاهای مختلف ســرمایه گذاری 

می شود.
مرادنیــا اضافــه کــرد: باید با مســؤولان 
رایزنی و تعامل برقــرار کنیم تا این مبلغ برای 
ســرمایه گذاری و اشــتغال آفرینی به اســتان 

برگردانده شود.

وی با بیان اینکه بیمه اجتماعی روســتائیان 
یک فرصت قانونی برای بهره مندی روستانشینان 
از بیمه اســت، افزود: باید تدابیری اندیشــیده 
شود تا ساکنان روســتاها بیشتر با مزایای این 

بیمه آشنا و از منافع آن بهره مند شوند.
استاندار کردستان در ادامه سخنان خود به 
ســکونت 28 هزار خانوار کردستانی در حاشیه 
مرز اشاره و اعلام کرد: هم اکنون مرزنشینان ما 
از محل فروش سوخت مبالغی دریافت می کنند 
که می توان از محل سود فروش سوخت، نسبت 

به پرداخت حق بیمه آنان اقدام کرد.
مرادنیا تصریح کرد: بخشــی از روســتائیان 
ما توان پرداخت همــان حق بیمه اندک را هم 
ندارند و بایــد تلاش کنیــم از منابع مختلف، 
محلی برای پرداخت حق بیمه آنان پیدا کنیم.

وی گفت: قطعاً برقــراری بیمه اجتماعی و 
برخــورداری مردم از مزایــای آن به ماندگاری 

روستانشینان در روستاها کمک می کند.


